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                                FRÅGA FÖR BEREDNING: 
 

 

Många har idag flyttat in i det nya bostadsområdet Åstadal.  

Men möjligheten att ta sej gående till och från Liljeholmsgallerian  

och T-banan m.m. har glömt bort i planeringen. 

 

Nuvarande gångvägsalternativ är onödigt långt, trångt, och krångligt. 

Och inte minst farligt, risken att råka ut för en olycka är stor. 

 

Man måste korsa Cementa järnvägen, 

körbanorna mot Hornstull och Gröndal,  

cykelvägen samt snabbspårvägen och detta på en trång gångväg. 

 

Detta inbjuder till att många idag med livet som insatts genar 

över Södertäljevägen som här är fyrfilig. 

 

Problemet måste få högsta prioritet och frågan man ställer sej måste vara, 

hur kan man snabbt förbättra för gående att ta sej fram säkert till bl.a. 

Gallerian och T-banan 

 

Mitt förslag är och jag anser att bygget av en gångbro över Södertäljevägen 

måste prioriteras och byggas snarast för att förbättra framkomligheten och 

tryggheten för de gående. 

 

Är detta möjligt och hur fort skulle man kunna få till ett bygge av en 

gångbro om än bara en tillfällig i väntan på att stadsdelarna byggs ihop om 

några år enligt planerna. 

 

Kjell Marténg. (V)    2010-08-24. 


